
РИ» ФЯМ ЩЕ М
ПОВЕЧЕ ИИЗМ ШЕМОВАШ

Нашите гости от Чехосло
вакия — музикалният критик 
р-р Милан Купа от Прага и д-р 
Душан Габура от Братислава 
са само от няколко дни на фе 
стивала и нямат напълно 
оформено мнение за него, но 
през ашракта на концерта ми 
палата вечер бяха любезни да 
изкажат някои свои впечатля 
ния.

— За втори път представи» 
тели на нашата музикална об 
щественост посещават фести
вала „Мартенски музикални 
дни" — каза д-р Куна, — Той 
заслужава внимание и смятам 
да поместя отзиви в нашата 
преса. Наистина, онова, което 
чухме досега, е само част от 
програмата. Нне врисъству- 
вахме на концерта на Русев» 
ския младежки симфоничен ор 
кестър. на премиерата на око 
рата „Дама пика", на концер
тите на Симфоничния орке
стър па румънското радио и 
телевизия.

Особено бях изненадан, про 

дължи д-р Купа, от из
явата па младежкия оркестър. 
Доколкото разбрах, това е лю 
бнтелски състав, но техничес 
ката подготовка на младите 
хора, които свириха с голяма 
любов и ентусиазъм, свидетел 
ствува за добра педагогическа 
работа. Искам да направя са» 
мо бележка по програмата на 
концерта. Явно, някои автори 
изискват повече, отколкото 
един младежки състав би мо
гъл да даде, затова мисля, че 
би било добре да се ориенти
рат към предкласиката.

Бях изненадан и очаровай 
01 концерта на Симфоничния 
оркестър па румънското разна 
и телевизия, от неговия отли
чен диригент Йосиф Конта, 
чнято концепция се покрива
ше с изискванията па творби
те, особено при Енеску. По 
всичко личи, че Конта е голям 
художник и. педагог. Прекра
сни са впечатленията ми и от 
двамата солисти: Боян Лечев 
и Шофан Рухя

Премиерата па „Дама пика" 
смятам за доста проблема! ич 
на.

Тъй като разговорът ни. се 
състоя през яптракта па кон
церта на Софийския камерен 
оркестър, нашите гости от Че 
хословакия не можаха да из 
кажат цялостните си впечат
ления от състава. Но и първа
та част на програмата бе до
статъчна, за да ги подбуди 
да изразят възторга си от та 
лантливото изпълнение:

— Тазвечершният концерт 
яма извънредно високо пиво 
каза д-р Куна. — Бих казал 
дори, че този музикален със
тав е па световно ниво.

Накрая н двамата изрази
ха задоволство от организа
цията па фестивала и благо
дарност към организаторите

М. Доротсевз


